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Interpelacja nr 50/21 

 

 

Dotyczy: ciągu pieszo – rowerowego wzdłuż alei Armii Krajowej 

 

 

Na wniosek mieszkańców proszę o udzielenie informacji na temat 

nawierzchni ciągu pieszo – rowerowego wzdłuż alei Armii Krajowej. 

Mieszkańcy zwracają się z pytaniami dotyczącymi materiału, który pozostał po 

rozebraniu ścieżki: 

W jaki sposób został lub zostanie wykorzystany materiał odzyskany                    

po rozebraniu ścieżki (kostka brukowa), który zostaje zastąpiony masą 

bitumiczną?  

 

 

 

  Z poważaniem 

Katarzyna Jastrzębska 


